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Přítomni: 
Jednání proběhlo korespondenční formou. 
 
Průběh jednání: 
Pedagogická komise byla oslovena předsedkyní AS VŠE, aby podala připomínky k návrhům 
informační strategie VŠE a pravidlům pro výpočet tzv. stínového známkování, a to v rámci 
interního připomínkového řízení. 
Komise sebrala připomínky svých členů, na jednání je probrala a rozhodla, které a v jaké 
podobě předá předsedkyni AS VŠE. 
 
Závěr : 
Odsouhlasené připomínky jsou obsahem přílohy k tomuto zápisu. 
 
Za správnost: Miroslav Svoboda, předseda pedagogické komise 


